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When her in-laws invite her to Yorkshire moors, Ellie can't resist. The name "Cragstone
House" just sounds so much like the delightfully musty manors she reads about in
books And so she and her husband set off for Yorkshire, accompanied by their
irrepressible housekeeper and co-conspirator in crime solving, Mrs. Roxie Malloy. But
things at Cragstone turn out far less idyllic than Ellie expected. First the kindly cook,
Mrs. Cake, suffers a mysterious fall down the stairs. Then a visiting vicar meets his
death after drinking a cup of tea. Ellie has always thought it would be wonderful to be
the heroine of a Gothic romance...but now she's beginning to wonder: Will she and
Roxie be able to solve the mystery and get out of Bronte country alive? Or has Ellie
reached the tragic dead end of her own fairy tale?
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-----------------------------
reread

-----------------------------
断断续续读了一周多，今天12个小时的飞机，终于看完了全本。这本书比勃朗特姐妹其
他的书要难一些，特别是家仆的口音。完全看不懂他在说什么，大段根据口语和方言，
写的对话，难懂。语言也更深奥，但后半段引人入胜，有一睹为快的感觉。

-----------------------------
好看

-----------------------------
偏执与狂热的一切，将其定义为热爱。

-----------------------------
“好一似食尽鸟投林,落得个白茫茫大地真干净”

-----------------------------
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